
Referat fra møte i nærutvalget for kommunedel 3 (Solbergelva, 
Solbergmoen og Åssiden) 
Dato og tidspunkt: Onsdag 21. august 2024 kl. 18-20 
Sted: Klubbhuset Åssiden Idrettsforening, Buskerudveien 52 B (Åssiden stadion) 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Innbyggerrepresentanter til stede:  
• Cathrine Gundersen (leder) 
• Runar Kvam  
• Øystein Rongved  
• Karl Petter Hermansen 
• Elizabeth Hansen  

 

Politikerrepresentanter til stede:  
• Thor Sigurd Syvaldsen (Ap) 
• Simon S. Nordanger (Sp) 

 

Forfall innbyggerrepresentanter:  
• Randi Sofie Dalheim Gustavsen (nestleder) 
• Frank Y. Grøstad  
• Bushra Choudhry 

 

Forfall politikerrepresentanter: 
• Hans Jørgen Olsen (H) 

 
Møteleder: Cathrine Gundersen   

Referent: Eirin Nygård, lokaldemokratikoordinator Drammen kommune  

 

SAKSLISTE  
Sak 16/24 Velkommen og presentasjonsrunde   
Leder for nærutvalget, Cathrine Gundersen, ønsket velkommen til møtet. Det ble gjennomført en 
presentasjonsrunde for å gjøre nærutvalgets gamle og nye medlemmer kjent med hverandre.  
 

Sak 17/24 Orienteringer fra lokaldemokratikoordinator 
Det ble gitt flere orienteringer fra lokaldemokratikoordinator. 
 
Evaluering av nærutvalgsordningen og revidert reglement 
Våren 2024 ble nærutvalgsordningen evaluert. Evalueringen ble lagt frem for kommunestyret i juni 
og følgende vedtak ble gjort: 

1. Nærutvalgsordningen videreutvikles med økt bidrag fra administrasjonen.  



2. Folkevalgte fortsetter som medlemmer i nærutvalgene, og forpliktes til å delta på 
nærutvalgenes fire årlige møter og selv kontakte vara ved fravær.  

3. Folkevalgte i hovedutvalg inviteres avhengig av sak og behov.  
4. Forslag til revidert reglement for nærutvalgene vedtas, med endringene beskrevet i saken og 

slik det foreligger i vedlegg til saken.  
5. Nytt reglement trer i kraft fra vedtaksdato.  

 
I tillegg vedtok kommunestyret at ingen av innbyggerplassene skal besettes av aktive politikere. 
Hvordan administrasjonen skal forstå dette vedtaket skal avklares med de politiske gruppelederne i 
september. Kommunestyret behandlet også en sak der nye politikere ble valgt inn i de ulike 
nærutvalgene.  
 

Økonomisk bærekraft i Drammen  
Kommunestyret i Drammen har vedtatt at kostnadsnivået i Drammen kommune skal reduseres med 
150 millioner kroner. Kommunedirektøren informerte nærutvalgene om dette i et digitalt møte 15. 
februar. Kommunedirektør Trude Andresen inviterer til nytt møte 4. september for å presentere 
utfordringene og forslag til tiltak.  
 
De inviterte er kommunestyret, leder og nestleder av de lovpålagte rådene + studentutvalget, samt 
ledere/nestledere av nærutvalgene. Hvis ikke ledere/nestledere kan er det greit at to andre 
medlemmer fra de ulike nærutvalgene deltar. De som er til stede i møtet 4. september vil få 
anledning til å stille spørsmål og komme i dialog med kommunedirektøren og øvrige ledere i 
administrasjonen. Møtet den 4. september sendes direkte slik at også andre kan følge møtet 
digitalt.   
 
Den politiske saken om økonomisk bærekraft offentliggjøres 5. september på kommunens 
innsynsløsning: Innsyn - Politikk (drammen.kommune.no) 
 
Nærutvalget besluttet:  
Leder Cathrine Gundersen deltar på møtet.  
Hvis andre er interessert, kan dette meldes til lokaldemokratikoordinator.  

 
Prosess for fremtidig skolestruktur med skolenedleggelser  
Ledere og nestledere i nærutvalgene fikk i møte med kommunen mandag 19. august informasjon om 
prosessen for fremtidig skolestruktur i Drammen. Presentasjonen som ble vist i møtet ligger som 
vedlegg til referatet.  
 
Kort om bakgrunn:  
Grunnskolene i Drammen står i en svært krevende økonomisk situasjon. Elevtallet i grunnskolen i 
kommunen har gått ned de siste årene, og elevtallet er også forventet å synke ytterligere i årene som 
kommer. Kommunen får kr. 100 000 pr. elev fra staten. Det betyr at 100 færre elever fra ett år til 
neste fører til en reduksjon i overføringer til skolene på kr. 10 millioner. Ny skolestruktur skal bidra til 
å øke skolens handlingsrom til å videreutvikle innholdet og kvaliteten i skolene, og å ta ned 
driftskostnadene, først og fremst kostnader knyttet til skolebyggene/modulene.   
 
Viktige tidspunkt fremover: 
Uke 39: Kunnskapsgrunnlag legges frem for kommunestyret.  

https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/6001384364


Kunnskapsgrunnlaget er et rent faktagrunnlag og sier ingenting om hvilke skoler som foreslås 
nedlagt. Kunnskapsgrunnlaget beskriver prognoser for elevtallsutvikling, oppdatert 
boligbyggeprognoser for kommunen, teknisk tilstandsgrad på alle skolebygg, fremtidig behov for 
vedlikehold, driftskostnader for alle skolebygg, nærhet til andre skoler, behov for skoleskyss, 
mulighet for videre bruk av skolebyggene og bruk av skolene som nærmiljøanlegg.  
 
Uke 44: Politisk behandling av forslag til ny skolestruktur  
Saken inneholder både forslag til hvilken skoler som kan legges ned og endring av tilhørende 
skolekretser. Kommunestyret skal beslutte om kommunedirektørens forslag kan sendes ut på høring.  
 
Uke 45-52: Høringsperiode  
I høringsperioden kan alle som vil komme med innspill til saken.  
 
Uke 6-9, 2025: Endelig beslutning i kommunestyret.    
 
Ønsker du å følge prosessen om fremtidig skolestruktur kan du lese mer her: Arbeidet med ny 
skolestruktur | Drammen kommune 
 

Frivillighetsprisen  
Drammen kommune deler hvert år ut Frivillighetsprisen. Frivillighetsprisen skal bidra til å løfte og 
synliggjøre frivilligheten i hele Drammen kommune. Alle som vil kan nominere kandidater i de ulike 
kommunedelene. Det er nærutvalgene som stemmer frem kommunedelens finalist. Det er 
hovedjuryen som består av tre politikere og syv representanter fra organisasjonslivet som kårer den 
endelige vinneren. Prisen deles ut 5. desember på FNs frivillighetsdag.  

 
Nærutvalgene vil få invitasjon til et digitalt møte der dere får mer informasjon om prisen og alt det 
praktiske rundt dette. Selve nomineringen av kommunedelsfinalisten vil foregå på nærutvalgets 
neste møte 5. november.  
 

Valg av nye innbyggere til nærutvalg for perioden 2025-2027 
Valgperioden for innbyggerne i nærutvalg er to år, hvor halvparten er på valg samtidig.  
Fra 2025 vil det være tre plasser på valg i dette nærutvalget og det er plassene til Cathrine 
Gundersen, Runar Kvam og Bushra Choudhry.  
 
Alle må bidra til å spre informasjon om at det nå skal rekrutteres nye medlemmer til nærutvalget.  
Mer informasjon om dette kommer.  
 

Begrepsbruk (involvering, medvirkning, samskaping)  
Det brukes mange ulike begreper i Drammen når det kommer til involvering av innbyggere. 
Erfaringer viser også at vi legger helt forskjellige ting i de ulike begrepene. For å unngå misforståelser 
og feiltolkninger forsøker vi nå å samle oss om de tre begrepene; involvering, medvirkning og 
samskaping.  
 
Involvering: benyttes ved innhenting av kunnskap og innsikt, tips, råd, sikre forankring, skape 
eierskap eller engasjement. Dette er en arbeidsform hvor det må bygges en kultur for å gå ut av 
kontorene og snakke med folk.  
 

https://www.drammen.kommune.no/om-kommunen/organisasjon-administrasjon/prosjekter/skolestruktur/
https://www.drammen.kommune.no/om-kommunen/organisasjon-administrasjon/prosjekter/skolestruktur/


Medvirkning: benyttes når det skal brukes som grunnlag for en beslutning (politisk eller 
administrativt). Det betyr ikke alltid at man er med å bestemme, men at meningene vil synes og 
vurderes i forbindelse med beslutningen.  
 
Samskaping: benyttes når man definerer, utvikler og/eller gjennomfører sammen. Initiativet til 
samskaping kan komme både fra kommunen eller fra andre. Her vil kommunen ha/måtte ta/får ulike 
roller.   
 

Sak 18/24 Trafikksikkerhet Solberg skole – sak innmeldt av innbygger Cathrine Lie 
Vi har en førsteklassing på Solberg skole som også går på SFO på andre siden av veien. Rundt skolen 
er det godt med fartshumper og fotgjengerfelt som gjør at (de fleste) setter ned farten, men utenfor 
SFO er det ingenting som bremser bilister, tvert imot da det blir et langt og rett strekke som gjør at 
de fleste faktisk gasser på litt ekstra.  

Hadde det vært mulig å ønske seg en fartshump til i nærheten av SFO? Eller bokser som måler 
hastighet eller et annet tiltak som kan bremse bilister også her? Det er en like stor utfordring i 
helgene da det ofte er idrettsaktivitet på samme sted. 

Nærutvalget besluttet: 
Nærutvalget ber kommunens administrasjon om å se på mulige fartsreduserende tiltak. Eksempelvis 
muligheten for lavere fartsgrense, fartsdump og fartsmåling. Lokaldemokratikoordinator oversender 
nærutvalgets innspill til rette fagavdeling.    

Sak 19/24 Prioritering av saker nærutvalget vil engasjere seg i fremover 
Nærutvalget har gjennomført en spørreundersøkelse for å få kunnskap om utfordringer, muligheter 
og behov i kommunedelen. 85 personer har svart og følgende trekkes frem som viktige saker for 
lokalmiljøet:  

• Forebyggende arbeid for barn og unge  
• Etablering av møteplasser  
• Bevare marka og kulturminner  
• Utbygging av travbanen  
• Tilrettelegging av sykkelveier  
• Forsøpling  
• Vinnes bru 
• Trafikksikkerhet  

 
For perioden fremover har nærutvalget bestemt seg for å engasjere seg sakene om etablering av 
møteplasser, utbygging av travbanen og trafikksikkerhet.  Basert på nærutvalgets prioriterte saker 
fordelte nærutvalget hovedansvaret for de ulike sakene:  

• Etablering av møteplasser - Cathrine Gundersen og Frank Y. Grøstad(?)  
• Utbygging av travbanen - Elizabeth Hansen, Runar Kvam og Bushra Choudhry(?) 
• Trafikksikkerhet - Øystein Rongved og Karl Petter Hermansen 

 
Presentasjon som oppsummerer innspill fra den digitale undersøkelsen ligger vedlagt saken.  
 



Sak 20/24 Erfaringsdeling mellom nærutvalgene 10. oktober 
Sett av 10. oktober kl. 17.30 – 20.30. Alle nærutvalgene inviteres til erfaringsdeling på Knutepunkt 
Strømsø. Hensikten er å dele, lære og inspirere hverandre. Mer informasjon om programmet 
kommer.   
 

Sak 21/24 Eventuelt  
 
Vinnes bru  
Vinnes bru er en av sakene som innbyggerne i kommunedelen er opptatt av. Politiker Thor Sigurd 
Syvaldsen (Ap) hadde informasjon om siste status i saken: 
 
Saken ligger nå til kontroll og godkjenning i Vegdirektoratet. Noe av grunnen til at det har tatt lang 
tid er at der fundamentene vil bli plassert er det mye kabler i grunnen. Noe må flyttes, noe kan 
legges i kabelkanaler, noen krever ekstra fylling. Det er vanskelig å anslå tiden det vil ta å få 
godkjenning fra vegdirektoratet, men man antar at det vil ta 1-2 mnd. Det er en del avhengigheter og 
usikkerheter for utførelsesfasen.  
 
Trafikkfelle i Buskerudveien – sak meldt inn av Erik Eriksen  
I løpet av juni/juli er det blitt etablert en gjennomkjøring fra Ing. Rybergsgate til Buskerudveien. 
Dette oppfattes som en trafikkfelle og det viktigste er at dette også benyttes som skolevei.  

Nærutvalget besluttet:  
Nærutvalget ber lokaldemokratikoordinator om å oversende innspillet til riktig fagavdeling og be om 
en tilbakemelding til nærutvalget.  
 
Neste møte i nærutvalget: 
Tirsdag 5. november kl. 18.00  

 
 
28. august 2024  
Nærutvalget for Solbergelva, Solbergmoen og Åssiden  
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